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Aa en Hunze
C o n t a c t

Van de Voorzitter

Annemieke Smit

Het is al maart 2019. De tijd 
vliegt voorbij. Het winterseizoen 
hebben we al bijna weer achter 
ons gelaten. De eerste warme da-
gen zijn al geweest, de ooievaars 
zijn al weer terug in Drenthe op 
zoek naar een plek om te kunnen 

broeden en de PvdA is veel op straat te zien.

Als ik dit schrijf, is het nog ruim twee weken tot de 
verkiezingen. Woensdag 20 maart 2019 zijn er ver-
kiezingen voor Provinciale Staten en Waterschappen. 
Op de lijst voor de Provinciale Staten op nummer 
10 Willeke Hoiting uit Gieten en op nummer 15 Rein 
Steenstra uit Anderen; bij de eerste twintig, twee 
mooie kandidaten van onze afdeling. Op de lijst van 
waterschap Hunze en Aa’s  geen leden van de afde-
ling Aa en Hunze.

De campagne voor de verkiezingen is volop aan de 
gang. Op bijna alle dagen in maart is onze PvdA actief 
in de Provincie. Willeke is enthousiast betrokken bij de 
campagne, ze blijft haar slogan: “We gaan voor 10!” 
met iedereen delen.  En naast Willeke zijn ook onze 
(steun)fractieleden al weer veel op pad geweest. Op 
de zaterdagen tot de verkiezingen zijn we in de grote 
kernen. Als je ook zin hebt om mee te doen, je bent 
van harte welkom!

Woensdag 20 maart is het ook de Internationale Dag 
van het Geluk. Deze dag wordt wereldwijd jaarlijks op 
20 maart gevierd en is ingesteld door de Algemene 
Vergadering van de Verenigde Naties in 2012. Op 
deze Dag van het Geluk wordt het gelukkigste land ter 
wereld bekendgemaakt. Nederland staat de afgelo-
pen jaren in de top 10 van meest gelukkige landen; in 
2017 stonden we op plaats 6. De lijst komt tot stand 
op basis van een serie vragen aan inwoners van meer 
dan 150 landen over zaken als inkomen, gezondheid, 
vrijheid en sociale ondersteuning.

Thema’s die dicht bij ons rode hart liggen. Laten we 
gaan voor een mooi resultaat op 20 maart 2019, zodat 
wij van betekenis mogen blijven voor alle inwoners 
van Drenthe en daarmee mogen bijdragen aan nog 
meer geluk.

PS Ik hoop jullie te zien op onze voorjaarsledenvergade-
ring op 27 maart 2019.
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Agenda 2019

LEDENVERGADERING PVDA 
Woensdag 27 maart 2019, 20.00 uur, 
Dorpshuis, Annen

BESTUURSVERGADERINGEN 
(Locatie en datum: opvraagbaar bij het 
bestuur; 20:00 uur)

FRACTIEVERGADERINGEN 
(Gemeentehuis of op locatie) 
Op dinsdagavond, 20.00 uur 
Info: Patrick Petzinger 
prajpetzinger@home.nl

INFORMERENDE BIJEENKOMSTEN 

EN COMMISSIES 
(Gemeentehuis; 20.00 uur) 
14, 21 maart

RAADSVERGADERINGEN 
(Gemeentehuis, 20:00 uur) 
28 maart

VERKIEZINGEN 
Provinciale Staten en Waterschappen 
20 maart 2019

(Wijzigingen voorbehouden)
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Namen en nummers

BESTUUR

Annemieke Smit (voorzitter, penningmees-
ter) 
Eleveld 1, 9456 TC Eleveld 
0592-389452 
annemieke.smit@kpnplanet.nl 

Jan Hoekman (secretaris, communicatie) 
Polderweg 27 
9654 PV Annerveenschekanaal 
06-52340703 hoekmanj@kpnmail.nl

Willem Dijkema (ledenadministratie) 
Oostermoer 1 9656 PE Spijkerboor 
0598-491422 
naomindelucht@gmail.com.

Björn Vos 
Esweg 18, 9461 HP Gieten 
0592-263373  bjorn_vos@hotmail.com

FRACTIE

Kiena ten Brink (fractievoorzitter) 
Westerveld 37. 9468 GP Annen 
06-27512798 kiena@ziggo.nl 

Henk Santes 
Burg. Reindersstraat 11, 9451 BC Rolde 
0592-248020 henksantes@hotmail.com

Bert Hadderingh 
Eexterweg 2b, 9468 TH Annen  
0592-272438  berthadderingh@planet.nl

PVDA WEBSITES

aaenhunze.pvda.nl 
drenthe.pvda.nl 
pvda.nl

PVDA Moderne Media

twitter.com/pvdaaenhunze1 
www.facebook.com/pvdaaaenhunze/ 
twitter.com/pvda

PVDA CONTACT

Gert Oostergetel 
Asserstraat 16, 9451 AC Rolde 
0592-243001 g.t.oostergetel@planet.nl

VERVOER

U heeft geen vervoer en u wilt naar een 
PvdA bijeenkomst?

Bel dan een bestuurslid of een fractielid: 
zij nemen u graag mee!

Jaarverslag bestuur 2018

Jan Hoekman, secretaris

In dit verslag legt het bestuur verantwoording af 
over het jaar 2018. Tevens wordt kort teruggeblikt op 
ondernomen activiteiten.

Bestuur onder druk 
Het voortbestaan van een eigen bestuur voor de 
afdeling Aa en Hunze heeft enige tijd onder druk 
gestaan. Een aantal ervaren bestuursleden had na ja-
renlange inzet te kennen gegeven te zullen stoppen, 
zodat er ook in het eerste kwartaal van 2018 naarstig 
moest worden gezocht naar nieuwe bestuursleden. 
En er is goed nieuws: de afdeling is voor de komen-
de jaren weer verzekerd van een volwaardig bestuur.

Nieuw bestuur 
Dat bestuur is na de verkiezingen in maart 2018 
gevormd. Van het destijds bestaande bestuur bleven 
Bjorn Vos (algemeen lid) en Romy Ossel over. De 
laatste moest echter snel daarna in verband met een 
nieuwe baan haar bestuursfunctie opgeven. Nieuw 
in het bestuur zijn Annemieke Smit (voorzitter/pen-
ningmeester), Willem Dijkema (ledenadministratie 
en algemeen lid) en Jan Hoekman (secretaris en 
communicatie). De eerste periode heeft in het teken 
gestaan van kennismaking en het bepalen van de 
rolverdeling. Daarnaast is geïnvesteerd in het con-
tact met de driemansfractie. Daartoe is een veenses-
sie gehouden in Annerveenschekanaal. Daar waren 
naast de fractie ook de commissieleden aanwezig. 
De sessie was bedoeld om de eerste ervaringen uit 
te wisselen en te bepalen hoe we ons als bestuur 
en fractie over en weer willen verhouden. Het werd 
een open gesprek waarin de positieve als de lastige 
ervaringen tot dan toe werden besproken en met ver-
trouwen naar de samenwerking en toekomst werd 
uitgezien. 

Leden 
Op het moment van schrijven van dit verslag (1 
maart 2019) heeft de afdeling Aa en Hunze 140 
leden. Ten opzichte van de vorige verslagperiode is 
dat een daling met zes leden. De leden worden re-
gelmatig op de hoogte gehouden van activiteiten en 
ontwikkelingen. Dat gebeurt via de website, Contact 
en ook sociale media. 

ALV najaar 
De algemene ledenvergadering in het najaar kende 
een formeel deel waarin onder meer de begroting en 
het jaarplan voor 2019 werden goedgekeurd. Daarna 

(vervolg op pg. 3)
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Uitnodiging algemene ledenvergadering

Woensdag 27 maart 20:00 uur, Annen

Hierbij nodigen we u uit voor de voorjaarsledenvergadering op woensdag 27 maart 
2019 in Dorpshuis Annen, Kruisakkers 36a, Annen. We beginnen om 20.00 uur met een 
huishoudelijk deel.

Daarna geven we het woord aan de fractie en nemen zij ons mee in hun plannen voor 
de komende periode.

Agenda

1. Opening

2. Mededelingen en berichten van verhindering

3. Jaarverslag 2018 van het bestuur (zie pg. 2)

4. Jaarverslag 2018 van de fractie (zie pg. 4)

5. Jaarrekening 2018 en vaststelling na advies van de kascommissie (zie pg. 8)

6. Verkiezing kascommissie 2019

7. De fractie 

8. Rondvraag en Sluiting

Het afdelingsbestuur

was oud-burgemeester Eric van Oosterhout uitgenodigd om te spreken over de betrokkenheid 
van burgers bij de politiek. Hij besprak enkele mooie voorbeelden uit zijn huidige Emmense 
werkomgeving. Daarna werd het thema verder uitgediept door de aanwezige leden, steeds in 
kleine groepen met afsluitend een korte plenaire nabespreking.

Voor een nieuw bestuur is een eerste jaar een opstartjaar. Daarop kijkt het bestuur tevreden 
terug. 

(vervolg van pg. 2)
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Begin van de fractie

Het eerste kwartaal van 2018 stond voorna-
melijk in het teken van de gemeenteraadsver-
kiezingen. Na een grote verkiezingsnederlaag 
landelijk waarin de Partij van 38 zetels naar 
9 ging, waren de verwachtingen hoog ge-
spannen of we in staat waren vast te houden 
aan de vier zetels. In de aanloop naar de 
verkiezingen is er hard gewerkt, een gede-
gen campagne uitgezet en binding gezocht 
met leden. Helaas moesten wij één zetel 
inleveren, van 19 % van de stemmen gingen 
wij naar 14,9 % van de stemmen. Na deze 
verkiezingen kwam er ook een einde aan de 
politieke loopbaan binnen de gemeenteraad 
van Michel Hazenberg en Annemiek Smit. 
Bijzonderheid was natuurlijk nog wel dat Mi-
chel bij zijn afscheid benoemd is tot Ridder 
in de Orde van Oranje Nassau. 

Na de installatie van de nieuwe raad zag het 
team er als volgt uit:

Kiena ten Brink (fractievoorzitter), Henk San-
tes en Bert Hadderingh.

Gekozen is om naast de raadsleden 2 com-
missieleden te benoemen:

1. Patrick Petzinger, commissielid
2. Frits Klein Langenhorst, commissielid

De fractie wordt vast ondersteund door 
Willeke Hoiting. Ook schuiven andere leden 
zo nu en dan aan om mee te praten over 
onderwerpen. 

Begin april startte het proces van de coalitie-
vorming. We werden door Combinatie Ge-
meentebelangen uitgenodigd om zitting te 
nemen aan de onderhandelingstafel, net als 
alle andere partijen. Het werd ons al erg snel 
duidelijk dat wij wederom tot de oppositie 
veroordeeld waren. Gemeentebelangen heeft 
ervoor gekozen om samen met de VVD en 
GL de coalitie te vormen. Door deze keuze 
zitten wij met in totaal 5 zetels samen met 
CDA en D66 in de oppositie. Een kleinere 
fractie betekent niet dat we er niet toe doen. 

 

Speerpunten

Wij hebben zes speerpunten uit het ver-
kiezingsprogramma gepakt waarin wij het 
verschil willen maken, waar wij ons niet 
laten leiden door de waan van de dag, maar 
heel duidelijk ons punt willen maken. Deze 
punten zijn door de fractie verwerkt in een 
werkplan. Dit werkplan is afgestemd met 
het bestuur. Het geeft de fractie houvast en 
een leidraad voor de komende periode. De 
speerpunten zijn: 

1. Armoedebestrijding
2. Participatie
3. Zorg
4. Leefbaarheid
5. Duurzaamheid
6. Veilige fietsroutes en oversteekpunten

Jaarverslag 2018

Fractie
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Belangrijkste onderwerpen  uit de raads-

vergaderingen

Sociaal domein

In het kader van de transitie Sociaal domein 
is groen licht gegeven aan de oprichting van 
een nieuwe stichting. De stichting heet At-
tenta en is verantwoordelijk voor de verdere 
invulling van het sociaal beleid. Ondanks 
dat de stichting al operationeel is moeten er 
nog wel afspraken gemaakt worden over de 
prestatieafspraken. Voor ons is dit veel te laat 
want je moet vooraf helder formuleren wat je 
van een opdrachtnemer verwacht. Maar hier 
kregen wij de andere partijen niet in mee.

Wat wij steeds maar weer zullen herhalen in 
commissies en raad is dat de hulp aan de 
mensen op tijd, accuraat en kwalitatief is en 
dat mensen zo snel mogelijk geholpen wor-
den zonder wachttijden.

Daarnaast moeten de medewerkers van At-
tenta midden in de samenleving staan zodat 
zij makkelijk benaderbaar en herkenbaar 
zijn. Niet werken vanachter een bureau maar 
erop uit en gesprekken voeren bij de mensen 
thuis.

Werkvoorzieningschap Alescon

Het werkvoorzieningschap is opgesplitst. De 
werkzaamheden in ons gebied zullen onder-
gebracht worden bij Werkplein Drentse Aa. 
Dit uitvoeringsorgaan is verantwoordelijk 
voor het begeleiden van werkzoekenden naar 
de arbeidsmarkt, nu dus ook voor de mensen 
met een grotere afstand tot de arbeidsmarkt. 
De beschermde werkplekken die Alescon 
uitvoerde en begeleide zullen steeds meer 
afnemen. Ook mensen met een beperking 
moeten worden opgevangen in de reguliere 
arbeidsmarkt. We blijven hier bovenop zitten, 
we kennen allemaal de problemen waar deze 
groep mee kampt. We hebben het college 
opgeroepen veel actiever te worden bij het 
creëren van arbeidsplaatsen. 

Geluidswerende maatregelen N33

Voor het treffen van geluidswerende maatre-
gelen had de gemeente een bedrag van 3,5 
ton gereserveerd. De gemeente moest het 
zelf bekostigen omdat Rijk en Provincie zich 
beriepen op de wettelijke normen. Tegelijker-
tijd werd het verzoek om geluidsvoorzienin-
gen langs de N33 in Rolde door de gemeente 
afgewezen.

Bij de verdere uitvoering bleek dat B&W niet 

hadden onderzocht dat de gemeente bij de 
aanbesteding met handen en voeten gebon-
den is aan het aannemers consortium Poort 
van Noord. Dat betekent een veel hogere 
aanneemsom: minimaal 7,3 ton.

Als raad konden wij niet anders doen dan 
hier niet mee akkoord gaan. Deze uitgave is 
buitenproportioneel. We hebben B&W nog 
meegegeven de verkeersintensiteiten goed 
te monitoren en de eventuele effecten van 
aanpassingen van de rotonde goed in de 
gaten te houden. Zodra de normen worden 
overschreden is actie geboden.

Toekomst gebruik MFC de Boerhoorn

Voor de nieuwbouw van de Boerhoorn zijn 
door de raad kaders vastgesteld waarbinnen 
deze nieuwbouw moet plaatsvinden. Het 
raadsvoorstel Toekomst gebruik MFC de 
Boerhoorn bevatte onvoldoende informatie 
over de exploitatie en het beheer terwijl dit 
een van de kaders was. De extra bouwkosten 
en het ontbreken van een exploitatieplan 
waren voor ons de redenen om samen met 
VVD, CGB en CDA een amendement in te 
dienen. Het college moet aan de slag met 
een aanvullende opdracht. Hierdoor zal het 
pas in april 2019 weer in de raad komen.

Bereik mobiel netwerk

In 2017 heeft de Raad, met uitzondering van 
D66, met een motie het college opgeroepen 
actie te ondernemen richting telecomonder-
nemers. Er zijn in de gemeente veel “witte 
vlekken” waarin geen of onvoldoende mobiel 
bereik is. Als 112 niet bereikbaar is levert dat 
gevaarlijke situaties op. De fractie van de 
PvdA heeft daarom de motie destijds van 
harte ondersteund. Het was raar dat uitge-
rekend D66 in de raadsvergadering van 29 
november met een motie aandacht vroeg 
voor de slechte bereikbaarheid van 112 in de 
“Broekstreek”. Dit te meer omdat de wethou-
der kon melden, dat er inmiddels voortgang 
is geboekt en er masten worden bijgeplaatst 
in Gasselte en Annen. Er volgen nog gesprek-
ken met Monet, de overkoepelende organisa-
tie van telecomproviders, over de resterende 
“witte vlekken”, zoals de “Broekstreek”. De 
fractie van de PvdA heeft in de vergadering 
het belang van de bereikbaarheid opnieuw 
onderschreven. Gezien de ontwikkelingen 
is de motie van D66 door de rest van de 
Raad (m.u.v. het CDA) als zijnde overbodig 
verworpen. We blijven het verdere verloop 
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kritisch volgen.

Vakantiepark Anloo

In de raadsvergadering van 29 november 
zijn kritische vragen gesteld over de brief van 
het college over de stand van zaken betref-
fende de permanente bewoning op vakantie-
park Anloo. De fractie van de PvdA volgt dit 
dossier nauwlettend. De bewoners hebben 
uiteraard zelf een eigen verantwoordelijkheid, 
maar daarnaast blijven wij vinden dat er 
binnen het gemeentelijk beleid ruimte moet 
zijn om te kijken naar de individuele situatie. 
Samen met de individuele bewoner moet 
gekeken worden naar de mogelijkheden om 
tot een bevredigende oplossing te komen.

Onderzoek naar betere accommodatie voor 
verenigingen in Gieten

Blij dat we er in zijn geslaagd dit weer op de 
politieke agenda te krijgen (raadscommissie 
13 dec.).

Een visie op het centrum van Gieten moet 
ook een visie bevatten op de accommoda-
tiebehoefte voor verenigingen in Gieten. Zo 
nodig via een afzonderlijk onderzoek. Een 
accommodatie die qua zaalruimte, podium 
etc. etc. is berekend op toekomstige wensen 
en eisen. Een toekomstbestendig concept. 
Wachten met onderzoek en met plannen ma-
ken totdat de huidige voorzieningen het laten 
afweten, is geen optie.

Raadsvragen

Gemeenschappelijke regeling GGD

Voor de behandeling van de begroting van de 
GGD waren er een aantal onduidelijkheden 
in de beschikbare documenten. De vragen 
betroffen onduidelijkheden in de gestelde 
doelen en de besteding van middelen.

Impasse rond voormalig hotel Braams 

Vragen gesteld over de patstelling die tussen 
de gemeente en de huidige eigenaar van het 
pand Hotel Braams was ontstaan en hoe de 
wethouder dit zou gaan oplossen. Tevens de 
wethouder aangesproken over het feit dat de 
raad via de krant geïnformeerd wordt over 
deze kwestie.

Collectieve ziektekostenverzekering minima

Samen met het CDA vragen gesteld over 
de mogelijke beëindiging van de collectieve 
zorgverzekering voor minima van Zilveren 

Kruis en de mogelijke gevolgen hiervan voor 
de doelgroep. Ook de wethouder aangespro-
ken over het vroegtijdig communiceren over 
dit onderwerp richting minima zodat een 
ieder voldoende tijd en ondersteuning krijgt 
om hier op in te kunnen spelen. 

Kwijtschelding gemeentelijke belastingen

Vanaf 2018 is het Noordelijk belastingkantoor 
verantwoordelijk voor het beoordelen van de 
kwijtscheldingsaanvragen. Door de overgang 
zijn er problemen om alle aanvragen op tijd 
te kunnen behandelen. Wij hebben hierover 
vragen gesteld want het kan niet zo zijn dat 
door deze vertraging inwoners in de proble-
men komen en in het ergste geval geconfron-
teerd worden met dubbele kosten. 

Toewijzingsbeleid huurwoningen

In verband met een wetswijziging verandert 
het toewijzingsbeleid. Er worden inkomens-
voorwaarden gesteld om voor iets duurdere 
huurwoningen in aanmerking te komen. Wij 
hebben gevraagd wat dat voor gevolgen heeft 
voor de toewijzing van huurwoningen in Aa 
en Hunze en of er dan nog wel voldoende 
woningen overblijven voor de sociale mi-
nima. 

Veiliger oversteekplaatsen voor schoolkinde-
ren

We hebben het college gevraagd om 2 
specifieke oversteekplaatsen voor de school-
gaande kinderen in Annen met voorrang aan 
te pakken. En daarnaast het college verzocht 
prioriteit te geven aan een inventarisatie 
en daarna aanpakken van verkeersonvei-
lige oversteken op schoolroutes in de hele 
gemeente.

Blindegeleidestroken

Voor de 3e keer zijn er weer vragen aan het 
college gesteld over de blindegeleidestroken 
in het centrum van Rolde. Vragen over de 
stand van zaken en waarom de raad niet op 
de hoogte gehouden wordt van de beschik-
bare informatie en ontwikkelingen.
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Moties

Zorg dicht bij de mensen

Motie waarbij in de opdrachtverstrekking aan 
het sociaal team (nu stichting Attenta) wordt 
vastgelegd dat toegangs-/zorgtaken zo dicht 
mogelijk bij de mensen in de dorpen worden 
georganiseerd.

Motie werd aangenomen.

Burgerparticipatie op locatie (samen met GL 
en CDA)

Bedoeld om informerende commissiever-
gaderingen die specifiek betrekking hebben 
op een gebied of dorp/kern op die locatie te 
houden om juist zo inwoners laagdrempelig 
uit te nodigen om mee te denken 

Deze motie werd verworpen. De rest van 
de partijen wilden eerst afwachten met welk 
voorstel de werkgroep bestuurlijke vernieu-
wing komt en hier niet op vooruitlopen. Jam-
mer. Zo blijven we als raad op afstand.

Kinderpardon (samen met GL)

Een opdracht aan het College om bij de 
staatssecretaris van Justitie aan te dringen 
op een versoepeling van het kinderpardon.

Motie werd aangenomen.

Uitvoering VN Verdrag inzake mensen met 
een handicap (samen met GL)

Een motie om daadwerkelijk de uitvoering 
van het VN verdrag inzake mensen met een 
handicap ter hand te nemen, zorgen dat de 
knelpunten worden geïnventariseerd en ook 
worden aangepakt. Deze motie werd door 
het College overgenomen. We wachten af. 
Rolde heeft nog steeds geen aanpassingen 
voor slechtzienden!

Leefbaarheidsfonds

Bij de begrotingsbehandeling lag een voor-
stel om de subsidieregelingen in het kader 
van leefbaarheid en participatie samen te 
voegen in een nieuw fonds. Waarbij wij wil-
den dat de bestaande regelingen eens goed 
geëvalueerd en de verordeningen aangepast 
moesten worden kregen wij geen steun van 
de andere fracties. Motie verworpen.

Klijnsmagelden

In deze motie vragen we om een uitgewerkt 
voorstel over de structurele aanwending 
van het geld. Tot nu toe werd het steeds 
incidenteel gebruikt. Wij willen dat structu-

reel gewerkt worden aan het bestrijden van 
de armoede  want daar zijn deze middelen 
Klijnsmagelden ook voor bedoeld. 

Het college heeft deze motie overgenomen. 
In het eerste kwartaal verwachten we een 
uitgewerkt plan.

Reserve sociaal domein (samen met CDA)

Wij willen gezien de onzekerheid de door ons 
bevochten reserve sociaal domein op peil 
houden. Dit geld is o.i. bedoeld om tekorten  
te kunnen opvangen. Een deel van de reserve 
zou volgens voorstel van het college worden 
aangewend voor ontwikkelwerk en organi-
satie. Tekorten  moeten maar uit de Vrije 
Algemene Reserve worden gedekt  aldus de 
raad die ons voorstel niet steunde. Wij zagen 
liever een geoormerkt bedrag. De VAR wordt 
o.i. namelijk behoorlijk uitgeput.

Amendement

Toekomstig gebruik Boerhoorn (samen met 
VVD, CDA en Gemeentebelangen)

Met het amendement heeft het college de 
opdracht gekregen om voordat er tot daad-
werkelijke aanbesteding mag worden over-
gegaan het college eerst een transparante 
exploitatiebegroting ter goedkeuring voorlegt 
aan de raad. Ook moet duidelijk zijn hoe het 
beheer en exploitatie van het MFC geregeld 
is en welke rol de inwoners van Rolde hierin 
spelen.

Bezoeken en activiteiten

In het begin van de nieuwe raadsperiode zijn 
er veel bijeenkomsten vanuit de gemeente 
geweest in het kader van kennis maken met. 
Daarnaast hebben wij diverse bijeenkomsten 
bezocht die door lokale organisaties georga-
niseerd zijn. 

Ook hebben wij met diverse organisaties en 
inwoners gesprekken gevoerd over actuele 
onderwerpen of op basis van signalen. 

Verder hebben wij meegedaan met NL doet 
en de actie van RTV Drenthe voor de voed-
selbank.

Bedrijfsbezoek Holthausen

Een delegatie van de raad van Aa en Hunze 
heeft het bedrijf Holthausen in Hoogezand 
bezocht. Dirk van den Bosch uit Spijkerboor 
had de ontmoeting, gezamenlijk met de 
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Uit de Raad

In de raadsvergadering van januari stond 
de omgevingsvisie Centrum Gieten op de 
agenda. Er waren 2 onderdelen in het stuk 
waar wij het niet mee eens waren. Hiervoor 
hebben wij amendement ingediend. 

Het ging om twee punten:

• Geen geld en initiatief van de gemeente 
voor een grondig onderzoek naar een ac-
commodatie waar verenigingen kunnen 
beschikken over een volwaardig podium. 
Hierover zijn door het verenigingsleven 
en Cultuur Visiegroep Gieten heldere 
signalen  afgegeven.

• En voor het deelgebied Stationsgebied 
Noord was er geen enkel perspectief op 
een betere ontsluiting Hanebijtershoek, 
geen oplossing voor de bouwval pand 
Klaassen en geen goed afgewogen oor-
deel voor een woningbouwplan op het 
perceel Meertens. 

Het amendement is door de overige partijen 
afgewezen, ondanks het feit dat de VVD 
enkele punten in het amendement omarmde. 
Ook CGB onderstreepte de noodzaak van 
een gedegen accommodatie, maar durfde 
het niet aan het amendement te steunen. 

Ondanks dat er veel onderdelen in het plan 
zaten waar wij geen moeite me hebben 
moesten wij toch tegen dit plan stemmen 
omdat de 2 punten voor ons te belangrijk 
zijn.

In februari is de profielschets van de burge-
meester vastgesteld. De procedure is gestart 
en de planning is dat in september een 
nieuwe burgemeester benoemd wordt.

Raadsvragen

Wij hebben vragen gesteld over de toepas-
sing van waterstof in Aa en Hunze.

Bij de grootscheepse energietransitie is het 
van belang dat ook op lokaal niveau alle mo-
gelijkheden worden onderzocht die aan dat 
doel kunnen bijdragen. De overheid vraagt 
veel van de burger. Diezelfde burger mag van 
de overheid een voorbeeldrol verwachten. 
Daarom hebben we vragen gesteld over de 
toepassing van waterstof voor het gemeen-

telijk wagenpark en of er een mogelijkheid 
is voor het realiseren van een aftankstation 
voor waterstof in Aa en Hunze.

Uit de media

Blij met de reportage van RTV Drenthe 
over de blindegeleidestroken in Rolde. Een 
onderwerp waar onze fractie al 2,5 jaar aan-
dacht voor vraagt. In december 2018 zijn de 
laatste vragen gesteld. Maar nog steeds geen 
antwoord van het college. Naar aanleiding 
van deze reportage ging ook een landelijke 
nieuwszender vragen stellen. Prompt de-
zelfde dag kregen we de beantwoording van 
de vragen die we over dit onderwerp hadden 
gesteld.

Er is nu een advies in voorbereiding met een 
voorstel voor de uitvoering van maatregelen. 
Een stapje verder maar we zijn er nog niet. 
Wij blijven dit punt kritisch volgen.

Verkiezingen

De komende weken richten we ons voorna-
melijk op de campagne voor de Provinciale 
Staten en de Waterschappen. Onze activi-
teiten staan vermeld in een apart schrijven 
van ons. We gaan voor winst. Met vereende 
kracht moet het toch weer lukken de kiezer 
naar ons toe te trekken. Roep in ieder geval 
een ieder op te gaan stemmen op de 20e.

Van de Fractie
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Langs de lijn
Gerard Koopman

“Campagne voeren is om te zien het leukste 
wat er is. Waarom? Alle partijen probe-
ren de gunst van de kiezers naar zich toe 
te trekken. Er telt maar een ding, zoveel 
mogelijk kiezers naar de stembus lokken die 
een hokje rood maken bij een van de kandi-
daten van jouw partij.

Wat me ergert in de politiek? Heel slimme 
mensen die in verkiezingstijd allerlei zaken 
beloven die ze nooit waar kunnen maken… 
ze strooien dan even hard met gemeen-
schapsgelden als Pieten met pepernoten. 
Alle partijen verdringen zich om aandacht 
te krijgen in de media.

Natuurlijk heeft elke partij haar eigen 
methoden; de PvdA zul je weer zien deurtje 
bellen – dat heet canvassen. Dit jaar is de 
club van plan op de fiets langs te komen. 
Laten we hopen dat ze het kunnen volhou-
den.

Ik verwacht dat er een bikkelharde maar 
sportieve strijd zal worden geleverd door alle 
partijen. De kiezer is kritisch en zal zijn/
haar stem schenken aan die partij die niet 
alleen met loze beloften komt, maar de 
afgelopen jaren ook heeft laten zien waar ze 
voor staat.

Iedereen die kandidaat staat voor de ge-
meenteraad kan de komende tijd niet ‘langs 
de lijn’ blijven staan, maar moet ‘het veld’ 
in. Wie in het veld het spel het beste speelt, 
krijgt niet alleen applaus maar ook aan-
dacht en wie wil dat niet? Langs de lijn ben 
en blijf je toeschouwer, binnen de lijnen op 
het speelveld daar gebeurt het.  In mijn dro-
men zie ik de PvdA als een rode golf door 
de dorpen trekken. Zij hebben ook iets te 
bieden, een lijsttrekker die niet alleen goed 
haar dossiers kent, maar ook nog eens een 
pittige uitstraling heeft. Er is nog een partij 
met een vrouwelijke lijsttrekker. Ja, de twee 
vrouwelijke lijsttrekkers zijn slimme meiden, 
dus mannen wees een beetje charmant en 
flirten? Gewoon doen is mijn advies, maar 
blijf hierbij wel langs de lijn staan.”

Gerard Koopman, lange tijd raadslid van onze 
partij, heeft jarenlang in de Schakel een column 
verzorgd met de titel ‘Langs de lijn’. In Lokaal 14, 
een eenmalig magazine voor de gemeenteraads-
verkiezingen 2014,  schreef hij de allerlaatste. 

Deze maand is het al weer een jaar geleden dat 
Gerard is overleden. Het magazine ligt nog op 
mijn bureau. Toen zijn column nog een keer las, 
dacht ik: “Die is passend voor nu”.

Annemieke Smit


